

สาขาวิชากราฟิกและมัลติมีเดีย จัดการสอบความคืบหน้าในวิชาโครงการพิเศษ ของนักศึกษาชั้นปีที่ 4 เพื่อติดตามและประเมินความก้าวหน้า ของการดำเนินโครงการพิเศษให้เป็นไปตามแผนและระยะเวลาที่กำหนด เพื่อประเมินทักษะการวางแผน การแก้ไขปัญหา และการนำเสนอผลงาน ของนักศึกษาตามวัตถุประสงค์ และผลลัพธ์ที่กำหนดไว้ อีกทั้งเตรียมความพร้อมสำหรับการสอบโครงการในขั้นตอนสุดท้าย และการนำเสนอผลงานอย่างเป็นระบบและมีประสิทธิภาพ ณ ห้อง 4245 อาคาร 42 คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา ในวันที่ 6-7 สิงหาคม 2569 ที่ผ่านมา

The Graphic and Multimedia Design Program conducted a progress review for fourth-year students' Special Projects to monitor and evaluate the progress of their projects and ensure that they were proceeding according to the established plans and timelines.

The assessment was designed to evaluate students' skills in project planning, problem-solving, and project presentation, in accordance with the specified objectives and expected outcomes. It also aimed to prepare students for the final project examination and for presenting their work in a systematic, professional, and effective manner.

The progress review was held on August 6–7, 2026, at Room 4245, Building 42, Faculty of Engineering and Industrial Technology, Suan Sunandha Rajabhat University.

平面设计与多媒体专业于2026年8月6日至7日在宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院42号楼4245室，组织开展四年级学生《专题项目》课程进度考核。

本次考核旨在跟进并评估学生专题项目的实施进度，确保项目能够按照既定计划及时间安排顺利推进；同时，考核学生在项目规划、

问题解决以及成果展示等方面的能力，以评估其是否达到预定的学习目标及成果要求。

此外，本次进度考核也旨在帮助学生为最终阶段的项目答辩做好充分准备，并进一步提升学生系统、规范且高效地展示项目成果的能力。